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Shromážd�ní ,„Spole�enství Za Sidlišt�m 2144,Praha“

1. Zahájení

Shromážd�ní vlastník� jednotek „Spole�enství Za Sidlišt�m 2144, Praha" se sidlem Praha 4, Za
Sidlišt�m 9/2144, PS� i43 00, zapsan� V rejst�íiku spole�enství vlastník� jednotek, oddíl S, vložka

2502 (dálejen „SVJ") se uskute�nilo dne 24. 6. 202,v prostorách sušárny v dom� na adrese Za
Sídlišt�m 2144/9, Praha (,Shromážd�ní").

Shromážd�ní se zú�astnili vlastníci jednotek o velikosti 809004/1105888, což p�edstavuje 73,15%

všech podil�. P�edseda Výboru pan Josef Švec (dále také jako ,„,pan Švec) konstatoval, že

Shromážd�ní vlastníkú jednotek (dále jen „,Shromážd�ní") je usnášeníschopné.

Shromážd�ní za�alo v19:00 hod.

Pan Švec p�ivítal p�ítomné vlastníky jednotek. V úvodu uvedl, že je pot�eba zjednání Shromážd�ní

sepsat zápis. Navrhl, aby zápis sepsala paní Kamila Navrátilová štichová a ov��ila paní Hanka

Uhlíková. O návrhu nechalhlasovat a bylo p�ijato následující usnesení:

Shromátd�ni SVJ všemi hlasyp�itomnjch schválilo, že zapisovatelemjednáni Shromáždéni jepani
Kamila Narátilová Štichová,ov��ovatelem zápisupani HankaUhliková.

Poté pan Švec seznámil všechny p�ítomné sprogramem zasedání, jež byl následující:

Program shromážd�ní:

1. Zahájení,úvod, informacek projednávaným bodüm

2. Informace o vyú�tování a záv�rce za rok 2023 a jeji schválení

3. Informace o revitalizaci domu

4. Informace o prob�hlých a odsouhlaseníp�ipravovaných projekt�

5. Diskuse, r�zné

2. Informace o vyú�tování a záv�rce za rok 2023 a její schválení

Pan Švec seznámil p�ítomné s ú�etní uzáv�rkou za rok 2023, viz p�íloha zápisu.

Vyú�tování záloh na služby za rok 2023 bylo rozesláno 30. 04. 2024, p�ipomínkové období bylo

stanoveno do31. 5. 2024.Nedoplatky m�ly být uhrazeny do 14. 6.2024. P�eplatky budou rozeslány

jednotlivým vlastníküm na ú�ty (nejpozd�ji do 30. 06 2024), ze kterých hradí zálohy na služby nebo

které zaslali e-mailem správci. T�m, co hradíprost�ednictvím služby SIPO a ú�et nenahlásí, bude

p�eplatek zohledn�n v p�edpise SIPO, T�m, co hradí složenkou,budou p�eplatky zapo�teny na zálohy

na další období.

Informaci o vyú�tování a záv�rce za rok 2023 obdržel každý vlastník spolu spozvánkou na toto

Shromážd�ní. Rovn�ž je p�ílohou zápisu.

Po seznámení sp�ednesenými výsledky bylo p�istoupeno k hlasování a bylo p�ijato následující

usnesení:

P�itomni vlastnici všemi hlasy p�Ítomných schválili následujici usnesení: P�itomní vlastníci schválili

ú�etni záv�rku zarok 2023stim, že zisk ve výši 13.392,46 CZK bude v ú�etnim období roku 2024

použit na kryti náklad� spojenýchsesprávou domu.
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projednání a rozhodnutí o p�ijm� SVJ za rok2023

V roce 2023 byl výnos zpronájmu spole�ných �ástí domu Za Sidlišt�m 2144ve výši 17.440,- CZK.

Výnoszpronájmu spole�ných prostor je výnos vlastník� -ve výši jejich spoluvlastnických podíl� ($9
dan� z p�ijm�). V p�ípad�, že vlastníci budou p�íjem p�iznávat ve svém da�ovém p�iznání (za rok
2023),mohou sipožádat u správy domuopotvrzenío p�íjmu zpronájmu SCD.

Po seznámeni sp�ednesenými výsledky bylo p�istoupeno k hlasování a bylo p�ijato následujícíusnesení:

P�itomní vlastnici všemi hlasy p�ítomných schválili následujicí usnesení: P�ítomní vlastníci všemi
hlasy p�ítomných schválili p�evedeni výnosu zpronájmu spole�ných �ástí domu zarok 2023 ve výši17.440,-CZK dozálohnaopravy, údržbu a správudomu (FUO).

�erpání fonduoprav za rok 2023

Jednotliv� náklady jsou v prüb�hu ú�etního období rozpo�ítávány podle velikosti spoluvlastnickýchpodíl� jednotlivýchvlastník�

Nevy�erpaný z�statek na zálohách na správu,opravu a údržbu spole�ných �ástí domu se p�evádidonásledujícího roku.

Podrobná informace o vyú�tování a záv�rce za rok 2023 je p�ílohou zápisu. Rovn�ž ji obdrželi �lenovéSVJspolu spozvánkou na toto Shromážd�ní.

Po seznámení sp�ednesenými výsledky �erpání fondu oprav bylo p�istoupeno k hlasování a bylop�ijato následující usnesení:

P�itomni vlastníci všemi hlasy p�ítomných schválili následujicí usneseni: P�ítomní vlastníci všemihlasyp�itomných vyjád�ili jednomyslný souhlas s výsledky hospoda�eni v oblasti fondu údržbyaopravzarok 2023.

3. Informace o revitalizaci domu

Byla vybrána firma Profirevit, s.r.o. (,firma"). Smlouva sfirmou byla podepsána na podzim 2023.
Bylo pot�eba do�ešit ješt� n�jaká up�esn�ní ve smlouv�. Na zahájení pln�ní to vliv nem�lo, nebo�
firma m�la na SVJalokované personální i�asové zdroje od dubna 2024. Po zahájení si firma vyžádala
�adu dopl�ujících informací, které jí byly pr�b�žzn� p�edávány (z�statek ve fondu oprav, p�ijmy do
fondu oprav, pravidelnévýdaje,technickádokumentace k budov� atd.).

V �ervnu byly firmou zaslány t�i pracovní verze nabídek, které obsahují jednak popis navrhovaných
úprav domu a jednak možnosti získání dotací, na které bychom jako SVJmohli dosáhnout (pohybujíse v �ástkách cca 2,3 mil CZK, 5,5 mil. CZK,7,5 mil CZK). Sou�ástí nabidek dotací je rovn�ž
možnost získání dotací pro nízkop�íjmové domácnosti, pokud budou spln�ny podminky.

Výbor SVJ zatím obdržel pouze pracovní verze t�í nabídek úsporných �ešení, v�etn� možných výší
dotací. Nabídky neobsahujícenovou kalkulaci, tj. kolik to bude stát. K tomu je plánována sch�zka se
zástupcem, kde budou rovn�ž dovysv�tleny díil�í nep�esnosti a nejasnosti, které jsou v pracovních
verzích nabídek. Po plánované sch�zce budou nabídky up�esn�ny. Až budou známy finální verze
nabídek, budou snimi všichni vlastníci seznámeni. K seznámení bude p�izván zástupce firmy, který

bude schopen zodpov�d�t všechny technickéa odborné dotazy. Nabídky bymohly být dopracovány

p�es prázdniny, na podzim by mohly být p�edloženy vlastnik�m. Nad rámec bude zad�ní ješts

dopln�no, stím že bude požadováno do nabidky zakomponovat rovn�ž p�edokenní rolety azbudováni
bezbariérového p�ístupu.
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4. Informaceo prob�hlých aodsouhlasení p�ipravovaných projekt�

a) Stoupa�ky

Zatim vym�n�ny cca 2/3 stoupa�ek a bude pokra�ováno tak, aby byly vym�n�ny stoupa�ky

vcelém dom�.

b) Novásmlouvas VKS

Je p�ipravována novásmlouva se správcovskou firmou VKS, s.r.o. (,VKS“).

P�vodní smlouva platí od cca roku 2001, podle které jsme platili 180,- CZK za bytovou

jednotku; nov� VKS požadoval 250,- CZK za jednotku, bylo vyjednáno 215,- CZK za

jednotku.

Sou�ástí nové smlouvy jerovn�ž infla�ní doložka, kterou pokud bude chtít VKS uplatnit musí

nám toto písemn� oznámit (tzn. že si nem�že automaticky,bez toho, aniž by nám to oznámili,

cenu navýšit) a sou�asn� ji lze uplatnit pouze v p�ípad�, že bude inflace vyšší než 3%.

K tomu p�ítomný p.Kolá� doplnil, že se nemáme bát na VKS p�itla�it, že u nich (pozn.

neuvedl kde ani po�et bytových jednotek, kterých se to týká) sicenu dojednali na 200,- CZK

za bytovou jednotku.

c) Cenytepla

Zvedla se cena tepla od našeho poskytovatele Veolia.

Ceniky za poslední �ty�i rokyjsou p�ílohou zápisu.

Z ceník� je vid�t vývoj cen -pro letošní rok šly ceny dokonce mírn� dol�.

Oproti minulým let�m došlo k velkému navýšení ceny, ale nemáme jinou možnost odb�ru

tepla.

Obecn� všem bytovým jednotkám odb�r tepla klesá, je ale pot�eba si uv�domit, že byla teplá

zima.

Protožejednotky v ceníkách Veolie a na jednotlivých vyú�továních nejsou shodné (upozornil

na tojeden zp�ítomných vlastník�), bylo dohodnuto, že požádáme VKS, aby toto na p�íštím

vyú�tování uvedli do souladu se zve�ejn�nými ceníky Veolie.

d) Vým�na vodom�r�

P�edseda Výboru SVJoznámil,žeje pot�eba provést vým�nu vodom�r�.

Nov� bude pot�eba, v souladu s legislativou, instalovat vodom�ry sdálkovým ode�tem (to

nám p�inese i v�asné ode�ty všech vodom�r�).

Navrhl, aby jako dodavatel t�chto vodom�r� byla oslovena stejná firma, kteráinstalovala

dálkové m��áky tepla, nebo�' jižmá instalovanou infrastrukturuv dom�.

Dále navrhl, abychom tuto vým�nu uhradili zfondu oprav,což p�inese množstevní slevu.

Všichni p�ítomní souhlasili s navrženým postupem.

P�edseda Výboru SVJ rovn�ž Všem doporu�il, aby si všichni vlastníci zvýšili zálohy na teplo

nad minimálnívýši, která je stanovenanormami.

e) Navýšení fondu oprav - hlasování per rollam

K navýšení p�ísp�vku do fondu oprav pot�ebujeme souhlas všech vlastníkü; protožejeden

z vlastník� vyjád�il nesouhlas, Výbor SVJ toto dále ne�ešil s tím, že to necháme až na

jednání k rekonstrukci.

K tomu uvedl p�itomný Kolát, zastupujicí vlastníka bytové jednotky paní Kolátovou,

která svou jednotku pronajímá,že navýšení neprošlo kv�li n�mu, protože m�l výhrady

k tomu, jak Výbor SVJhospoda�il snašimi pen�zi. (pozn. zde byl p. Kolá�t opraven, že
nehlasoval on,ale paní Kolatová jako vlastnik jednotky,tedy hlasovánío navýšení fondu

neprošlo kvúli paniKolá�ové; p. Kolá� s tímto vyjád�il souhlas sdov�tkem, že nyníjižmá
k zastupovánípaní Kolá�ové generální plnou moc.)

Jedenzp�ítomných vlastnik� sedotázal, jaké byly podle p. Kolá�e chyby v hospoda�ení.
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P�edseda Výboru SVJk dotazu uvedl, že problémem bylo to, žeVýbor SVJ neinvestoval

peníze SVJ.

K tomu p. Kolá� doplnil, že úpln� nepochopil, pro� trvalo �ty�i m�síce, než seVýbor SVJ
k n��emu rozhoupal,pro� bylypeníze posílány po �ástkách na nové ú�ty, pro� se nešlo
rovnou do banky a nebyl tam dán p�íkazk p�evodu.

Na toto reagoval p�edseda Výboru SVJa �lenové Výboru SVJ,že neníjednoduché jit do
banky a provést p�evod, vždy je pot�eba aby byli p�ítomni dva oprávn�ní �lenové Výboru
SVJk provedeníp�evodu a najít spole�ný volný termín není jednoduché; aby tam mohli
�lenové jit, musí si pro tato jednáníbrát dovolenou.
Dále bylo p. Kolá�ovi sd�leno, že Výbor SVJmusel oslovit více bank a vyžádat si od nich
nabidky indikované p�ímo pro naše spole�enství; že on sám slibovanou nabídku
p�ipravenou p�ímo pro naše SVJ neposlal, poslal pouze voln� dostupné nabídky na
internetu: (pozn. zaslání nabidky p�islíbil p. Kolá� na jednání Spole�enstvív �ervnu 2023).
K tomutop. Kolá� uvedl, žesám banky obvolal, že poslal nabidky,o kterých se domníval,že jsou podle n�j vhodné a že není oprávn�n jednat za SVJ, proto neposlal nabídkyzpracované p�ímo pro naše SVJ. Dále uvedl, že lidsky rozumí tomu, že SVJ chcezvednout p�ísp�vek do fondu,ale na druhé stran� takhle zbyte�n� p�ichází SVJ o peníze.Ten fond oprav -t�ch 15%, to by p�ineslo n�jakých 120 tisíc. Díky tomu, že ty penízeležely ladem, se mohlo vyd�lat dvakráttolik. �eší se zde navýšení o cca o 120 tis, aby seplatily, ale dalších 150 tis utíká.

P�edseda Výboru SVJ shrnul záležitost ohledn� ú�tú:

o Nejprve bylauzav�ena smlouva sMoneta MoneyBank; p�ítomni byli dva �lenovéVýboru SVJ,jak si vyžaduje zastupování SVJ;na ú�et u této banky se postupn�v9 splátkách p�evedla celková�ástka 2.250.000,00 CZK
Pak se �ešil ú�et u J and T; zde byly nesrovnalosti ohledn� vlastník�, souhlas�
apod., kdy každý zam�stnanec této banky, se kterým bylo hovo�eno, poskytlrozdílnou informaci; až se nakonec poda�ilo smlouvu uzav�ít; op�t museli býtp�ítomni dva �lenové Výboru SVJ; na ú�tech u této banky je vložena celková
�ástka 2000000CZK;
Další ú�et máme u �SOB, kde z�stávají prost�edky na b�žné platby a kam máomezený p�ístup zástupceVKS a ze kterého tento platí pravidelné m�sí�ní platbypo jejich odsouhlaseníVýborem SVJ.

o Peníze jsou tak rozd�leny do více bankovních ústav�, �ímž je pokryto i jejich
pojišt�ní pro p�ípadné problémy finan�ních ústav�. VKS má p�ístup jen k ú�tuv�SOB, ne k ostatním. VKS nem�že manipulovat snašimi pen�zi. Na jakoukolivzm�nu v bance jsou pot�ební vždy dva �lenovévýboru, kte�í si pro jednání musíbrát dovolenou.

SVJnení z�ízeno za ú�elem generování zisku, ale za ú�elem správy domu.

P. Kolá� k problém�m se z�ízením ú�t� u J and T sd�lil, že tam vlastníci nehrají roli, že
tomu Výbor SVJ nerozumí. Následn� byl p. Kolá� dotázán n�kterým zp�ítomných
vlastník��, že když tomu všemu sám tak dob�e rozumí, zda nechce vstoupit do VýboruSVJ. K tomu p. Kolá� vedl, že nechce. Ale to neznamená, že nem�že mluvit do
spole�ných financí.

K tomu mu bylo p�ítomnými vlastníky, pop�. jejich zástupci sd�leno, že samoz�ejm�
m�že, ale bylo by dobré,aby jeho p�ipomínky a komentá�e byly konstruktivní a ne úto�né
a oso�ující a aby svým p�ístupem neblokoval navýšení fondu oprav a ned�lal naschvályt�m, co v dom� bydlí, jednotky užívají a o d�m se starají; on sám v dom� nebydlí, stejn�
jako vlastník bytu, kterého zastupuje.

K tomuto p. Kolá� uvedl, že to není zjeho strany o naschválech,nemá nic proti tomu, až
budou vyhotoveny nabídky na zateplení, tak se bude pot�eba bavit o tom, o kolik bude
pot�eba navýšit fond oprav; dle jeho názoru to inflace nevyrovná, to navýšení bude muset
být mnohem vyšší.
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5. Diskuse, r�zné

a) Webová stránka

Z�ízena webová stránka zasidlistem2144.cz

Z�ízení stránek stálo 27.000,00 CZK

Ke z�ízenéwebové stránce se dotázal p�ítomný p. Kolá�, pro� nebyly použity hotové služby,

které vyjdou na polovinu a na to, co to „,umí jsou stránky drahé.

K tomuto mu bylo sd�leno p�edsedou Výboru SVJ, že stránky tvo�il jeho syn, že byly takto

vytvo�eny nám na míru a jsou naše (pozn. myšleno Spole�enství vlastník�) a máme tedy

p�ehled o jejich obsahu. Toto �ešení nám rovn�ž zajišt'uje vyšší míru zabezpe�enísohledem

na obsah, který je plánováno na stránkách sdílet (nap�. smlouvy SVJ,zápisy zjednáníatd.). Za

hostování je hrazen m�sí�ní poplatek 300,- CZKa samotnou správud�lá syn zdarma.

P. Kolá� dále sd�lil, aby e-mailové adresy na strá�nkách byly vjiném formátu, protože pokud

z�stanou ve formátu, ve kterém jsou zve�ejn�ny, budou uve�ejn�né e-mailové stránky plné

spam� a nevyžádané pošty.

P�edseda SVJ k tomu sd�lil, že to bere a v�domí.

b) Novánást�nka

Ve vestibulu p�edního vchodu byla umíst�na uzamykatelnánást�nka, která bude sloužit pro

zve�ej�ování aktualit.

c)

Kontejnerové stání

P�edseda SVJ sd�lil, že má informaci, že by se m�lo rušit kontejnerové stání, protože se

nachází na pozemku Hl. m.Prahy aje postavenojako stavba bez povolení.

Tuto informacibude ješt� ov��ovat.

d) Další

Zvonky jsou stále nefunk�ní, oprava prob�hne po prázdninách–d�íve se nepoda�ilo nikoho na

opravu sehnat.

V pr�b�hu m�síce srpnabude vyv�šen požadavek na identifikaci závad zvonk�u jednotlivých

jednotek.

P�edseda Výboru SVJpožádal,aby na tento požadavek všichni zareagovali a sd�lili, zda jejich

Zvonky fungují �i nikoli, jinak není možnéopravu zajistit.

Spole�ná anténa - problém s televizním p�íjmem p�es spole�nou anténou p�i dešti; domluveno,

že budeme �ešit p�es VKS,aby/situaci prov��ili a p�ípadn� závadu odstranili.

Shromážd�ní skon�eno ve20:30 hod.

Zapsal:

KamilaNarátilová
štichová

Kontroloval:

HankaUhlíková

P�ílohy zápisu:

1. Program

2. Informace o vyú�tování a ú�etní záv�rce za rok2023

3. Ceníky tepla -Veolia


